

Title (en)

BURGLARY OR ANTI-THEFT PROTECTION SYSTEM.

Title (de)

SICHERUNGSSYSTEM GEGEN EINBRUCH ODER DIEBSTAHL.

Title (fr)

SYSTEME ANTI-EFFRACTION OU ANTI-VOL.

Publication

EP 0238577 A1 19870930 (DE)

Application

EP 86905787 A 19860918

Priority

DE 3533713 A 19850921

Abstract (en)

[origin: DE3533713A1] A system to protect against burglary or thefts consist of a coded card (1) comprising a fixed code and a keyboard (4) for introducing a code which can be chosen freely, at least two coded card readers (8, 9), a reader (8) to read the fixed code outside an external safety area (6) and a reader (9) arranged inside the outer safety area or outside an internal safety area (7) to read the freely chosen code, which it automatically erases after having read it. A control unit programmable with the coded card opens and closes the safety devices and/or triggers an alarm device. The information is transmitted from the readers to the control unit and from the control unit to the safety devices and/or to the alarm device by electronic transmission devices.

Abstract (fr)

Un système de protection contre les effractions ou des vols se compose d'une carte de codage (1) comprenant un code fixe et un clavier (4) d'introduction d'un code que l'on peut choisir librement, d'au moins deux lecteurs (8, 9) de la carte de codage, un lecteur (8) pour lire le code fixe en dehors d'une zone extérieure de sécurité (6) et un lecteur (9) agencé à l'intérieur de la zone extérieure de sécurité ou à l'extérieur d'une zone intérieure de sécurité (7) pour lire le code librement choisi, qu'il efface automatiquement après l'avoir lu. Une unité de commande programmable avec la carte de codage ouvre et ferme des dispositifs de sécurité et/ou déclenche un dispositif d'alarme. Les informations sont transmises des lecteurs à l'unité de commande et de l'unité de commande aux dispositifs de sécurité et/ou au dispositif d'alarme par des dispositifs électroniques de transmission.

IPC 1-7

G07C 9/00

IPC 8 full level

G07C 9/00 (2006.01); **G07F 7/10** (2006.01); **G08B 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

G06Q 20/346 (2013.01); **G07C 9/23** (2020.01); **G07F 7/1008** (2013.01); **G08B 13/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8701844A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3533713 A1 19860612; DE 3533713 C2 19870205; EP 0238577 A1 19870930; WO 8701844 A1 19870326

DOCDB simple family (application)

DE 3533713 A 19850921; EP 8600541 W 19860918; EP 86905787 A 19860918